
Styrelsemöte 22:a oktober 2017 kl 16.00-18.00 
 
Närvarande: Marita, Stefan, Tomas, Magnus och Björn 
Plats: Tomas 
 
§1 Mötet öppnande 

Björn är ordförande och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Val av sekreterare och justerare 

Styrelsen beslutade att Magnus är sekreterare för mötet och att föra protokoll 
Styrelsen beslutade att Stefan är justerare. 
 

§3 Godkännande av dagordning. 
Styrelsen beslutade att godkänna. 

 
§4 Aktuellt läge 

Vi har varit i samtal med Ellevio. 
De säger att under vecka 44 kommer 3st maskiner att börja grävningen. 

 
§4 Beslut om avbetalningsplan. 

Det är så många som betalt så nu har vi säkrat fiberprojektet.  
Det gör att vi nu kan öppna för en avbetalningsplan för att kunna få med fler. 
Det gör att det blir billigare för alla. 
Från om med nu finns det en nu en möjlighet att betala av avgiften på 15 
månader. 

 
§5 Faktura 

Vi har beslutat om att köpa in en fakturatjänst för att kunna faktura och andra 
löpande avgifter. Kostnad 1668 kr/år. Björn tar han om detta. Detta kommer att 
gå via mail till de som har det annars går det via post. 

 
§6 Arbetsuppgifter framöver 

Tomas tar och markerar de delar vi ska gräva själva med ledningskollen. 
Magnus tar och skapar markupplåtelseavtal för de områden vi gräver själva. De 
andra får vi ta eftersom projektet fortlöper. 

 
§7 Övriga frågor 
 
§8 Nästa styrelsemöte 

 
§9 Mötets avslutande 

Björn tackar deltagarna och avslutar mötet.  
 

Ordförande 
 
______________________ 



Björn Tegner 
Sekreterare 
 
______________________ 
Magnus Hansson 
 
Justerare 
 
______________________ 
Stefan Estenberg 
 


